
Zápis z 1. jednání Komise životního prostředí

dne 25.1.2023 v 16:30 hod., OŽPD

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny

Průběh jednání:

1) Zahájení

Předseda komise _zahájil jednání komise, V jejímž úvodu proběhlo představení členů

komise.

2) Projednání aktuálních záležitostí

V rámci úvodního jednání komise byly konzultovány aktuální otázky týkající se Životního

prostředí a ekologické výchovy V městské části.

Komise projednávala způsob likvidace autovraků na veřejných pozemcích Prahy 19. Komise

navrhuje, aby o této činnosti MC byli více informováni občáni, zejména o časové náročnosti

procesu vedoucího k odstranění vozidla a možnosti kam mohou podávat své podněty.

Komise se zabývala problémy s podzemní vodou V některých oblastech našeho správního uzemí

(např. pokles hladiny u mělkých kopaných studní). _nformoval o tom, Že změny

jsou důsledkem přirozených procesů a nemají původ V konkrétních stavebních projektech.

Komise dále projednávala možné edukační akce s ekologickou tématikou. Vzhledem k aktuální

ekonomické situaci jsou tyto akce pozastaveny a komise se k jejich možnému plánování vrátí

V druhém čtvrtletí 2023, po vyhodnocení ekonomické situace MČ. Komise rovněž doporučuje

opětovně informovat prostřednictvím Kbeláku o možnosti využívat sběrné nádoby na použité

oleje.

Bez usnesení.

Zapsal: Daniel Majtner

Příloha: Prezenční listina


